
Zápis  z jednání OV Plačkov 

 22.1.2023 od 17:00 

Přítomni: Franzová Markéta, Joklová Ivana, Krejčí Alena, Krejčí Václav ml., Pipek Zdeněk, Vrána Bohumil 

Nepřítomen: Janďourek Milan 

Body k jednání: 

1. Jednací řád Osadních výborů – Nový řád by měl být odsouhlasen zastupitelstvem 1.3.2023. 

Navrhujeme pouze změnu v čl. 4, bod 1 scházet ne minimálně 1x za 3 měsíce a v čl.4, bod 5 - doba 

přístupná pro veřejnost??? - postačí 1x veřejná schůze/rok.  Též nepovažujeme za úplně nutné 

nařizovat kolik dní předem má být zaslána pozvánka  a kde všude má viset. Návrhy na úpravu 

budeme diskutovat na ROV. 

2. Termín ROV – Dne 1. 2.  od 18 hod. se sejde ROV v obci Plačkov 

3. Inventura majetku – zatím neproběhla, ještě nebyly poslány  podklady z města HU. Nově by měly 

být v majetku 2ks paddleboardů.  

4. Pronájem budovy OV – platí stejná pravidla jako minulý rok. Půjčujeme na menší akce pouze 

místním tak, abychom budovu udrželi v pořádku a čistotě. 

5. Dotace na celoroční činnost akcí v Plačkově – podala p. Krejčí A.  – o výši dotace bude rozhodnuto 

hodnotící komisí města HU 1/2023. Žádost podáváme každý rok. 

6. Železniční přejezd – pokračují jednání o zrušení X nezrušení nebezpečných železničních přejezdů. 

Týká se právě přejezdu u Plíhalů. Dále je opět diskutováno osazení zrcadla u čekárny. Jednáním 

v této problematice byl pověřen p. Vrána B, který komunikuje jak s vedením města Humpolec, tak 

s ČD. Věc je ve fázi vyjednávání.  

7. Narovnání pozemků:  

a) pozemek u bývalé školy – projednáváme vytyčení hranice obecního pozemku a plotem ho 

oddělit od nemovitosti čp. 76. Majitel bude osloven ke spolupráci, odstranění věcí z obecního 

pozemku. Dále si s ním chceme vyjasnit  odpadové hospodářství  a počet popelnic k jeho 

„apartmánům“, vyřešit parkování a věci s tímto vším spojené. 

b) Možnosti narovnání stavu pozemků č. 43/1 , 43/8, 591/1, 756/1.  Ústně se dotázal  p. Kavka  

OV bere na vědomí a zjistí možnosti v této věci. 

c) Žádost o vyjádření se  ke změně plochy ZS (zdílená zeleň) na plochu SV ( plocha smíšená-

venkovská) na p.č. 406/2 k.ú. Plačkov , p.Vrána B. 

Jelikož se nejedná o obecní pozemek, stanovisko OV je pouze „ bere na vědomí a nemá 

námitek“. Žádost včetně všech souvisejících materiálů podává p. Vrána na podatelnu města 

HU, nejsou součástí tohoto zápisu. 

pro: 5                   proti: 0                    zdržel se: 1 

 

  



8. Informace:  

 P. Charvátová ( č.p. 6) oslavila 85. narozeniny, gratulujeme a přejeme pevné zdraví. 

 byly zkráceny túje u kapličky 

 TJ Sokol dostal přenosné tréninkové branky nejen na podporu mladých fotbalistů 

 byly opraveny lavičky, které byly odstraněny v rámci  revitalizace areálu 

 je nutné opravit vývěsku u bývalé hospody – nahlášeno na TS – již opraveno 

 je nutné opravit práh v kapličce – provedeme vlastními silami během roku 

 byli jsme osloveni, zda by byl zájem o besedu „ péče o osobu blízkou v domácím prostředí 

– po úvaze jsme zamítli a odkázali spíše na konání Humpolci, kde bude zajištěna 

návštěvnost spíše než v malé obci. 

 informace o vodném  ( 48,79 s DPH) a stočném ( 11,0s DPH) pro Plačkov 2023 

 budeme se opět hlásit na akci „ Čistá Vysočina“  a uklízet okolí Plačkova 

 byly odvezeny odpadky z „hnízda“ u p. Mareše nad rámec sjednaného svozu 

 apelujeme na  občany, že komunální odpad  si každý dává do vlastních popelnic a neřeší to 

tím, že pytle přidá k tříděnému odpadu. Pokud Vám popelnice nestačí, sjednejte si další 

nádobu nebo vyčkejte dalšího svozu. Jen tím bude obec čistá! 

 Svoz velkoobjemného odpadu na jaro 2023 je pro Plačkov: 

15.3.2023  od 18:00 – 19:00                    

24.3.2023 od    9:30 – 10:30 

 bereme na vědomí výtky občanů k pozdnímu prohrnování a nedostatečném posypu. O 

situaci na komunikacích informujeme TS i a voláme, všichni se snaží spolupracovat 

 děkujeme p. Dvořákovi za vzorné udržování chodníku 

 dne 27.2 – 28.2. proběhne 2.kolo prezidentských voleb, děkujeme voličům za účast, 

výsledky budou opět k dispozici  v emailech, vývěsce i FB, děkujeme též komisi za její čas a 

ochotu 

 nadále platí nabídka zasílání zpráv či zápisů do soukromých e-mailů občanů 

 barevný výtisk svozů tříděného odpadu zatím nebude občanům tisknut a dáván do 

schránek, projednáme na ROV 

 

9. Proběhlé a plánované akce 

proběhlo: Vánoční svařák                                     plánujeme: Zabijačkový den 3/23 

                   Turnaj v pinčesu III. ročník                                       Velikonoční nadílka 

                   Vánoční turnaj v pinčesu – speciál                         Čarodějnice 

                   Silvestr                                                                         Dětský den27.5. 

                   Betlémská cesta                                                         Zahájení prázdnin 30.6. 

Datum akcí je zatím pracovní, může ještě dojít ke změně. 

 

10. Naplánování další schůze. OV se shoduje na tom, že nebude  stanoven pevný den schůzek 

v následujících měsících. Schůze bude svolána předsedou nebo jiným členem OV dle potřeby. 

Byla vytvořena pracovní skupina OV v aplikaci whats up. 

Schůze byla ukončena  cca v 19:15 

         Zapsala. Krejčí Alena                                                         ověřil: Joklová 


